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REPUBLIKA HRVATSKA  
VARAŽDINSKA  ŽUPANIJA 
OPĆINA MARUŠEVEC 
KOMISIJA ZA STATUT, POSLOVNIK I  
NORMATIVNU DJELATNOST 

 

ZAPISNIK 
sa 6. sjednice Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost 

Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 30. studenog 2023. godine  
sa početkom u 18:00 sati u prostorijama Općine Maruševec 

 
Sjednici su bili nazočni članovi Komisije: 
Snježana Cerjan – predsjednica, Marijan Fatiga i Miroslav Možanić - članovi  
 
Ostali nazočni sjednici:  Mario Klapša – općinski načelnik i Dragica Korpar – zapisničar 
 
Predsjednica Komisije pozdravlja prisutne i predlaže slijedeći  
                                                                                 Dnevni red: 

1. Razmatranje prijedloga Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na 

području Općine Maruševec 

2. Razmatranje prijedloga Odluke o porezima Općine Maruševec 

3. Razmatranje prijedloga Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj 

jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 

4. Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o opisu grba i zastave 

Općine Maruševec i uvjetima i načinu odobrenja njihove uporabe 

    5.  Razmatranje prijedloga Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Maruševec 

    6.  Razmatranje prijedloga Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog  

         otpada 

    7.  Ostala pitanja 

 
Komisija je jednoglasno prihvatila predloženi dnevni red. 
 

Točka 1. 
D. Korpar – obrazložila je prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na 
dohodak na području Općine Maruševec 
Otvorena je rasprava o prijedlogu Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na 
dohodak na području Općine Maruševec u kojoj su sudjelovali svi članovi Komisije. 
Očitovanje o prijedlogu Odluke dao je i općinski načelnik. 
Komisija je razmotrila i visine poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak koje predlažu 
druge jedinice lokalne samouprave u Varaždinskoj županiji, te su zaključili da podržavaju 
predloženi prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 
Općine Maruševec jer se porezna stopa ne povećava u odnosu na dosadašnji prirez, te da će 
se nakon prvog polugodišta iduće godine vidjeti rezultati primjene novih poreznih stopa, te 
će se iste ukoliko će to biti potrebno moći korigirati. 
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Komisija  je jednoglasno prihvatila prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza 

na dohodak na području Općine Maruševec i istog prosljeđuje Općinskom vijeću na 

donošenje. 

 
Točka 2.  

D. Korpar – obrazložila je prijedlog Odluke o porezima Općine Maruševec. Obrazložila je da 
se ovim prijedlogom Odluke više ne uvodi porez na korištenje javnih površina, jer se ovom 
Odlukom o porezima, više ne mogu definirati oslobođenja od plaćanja ovog poreza, kao što 
je to bilo do sada, te je temeljem sadašnje Odluke o porezima, načelnik u određenim 
situacijama mogao osloboditi određene kategorije obveznika od plaćanja ovog poreza (npr. 
za korištenje javne površine za očuvanje tradicijskih proštenja, udruge i OPG-ove za 
održavanje sajmova, izlaganje i sl.). Budući da se radi o minimalnom prihodu godišnje, 
načelnik predlaže da se ovaj porez ne naplaćuje upravo zato da se održi tradicija ovog kraja 
kako bi proštenja opstala, te da se i dalje udrugama i OPG-ovima omogući besplatno 
korištenje javne površine za sajmove, izlaganja i druge manifestacije. 
S. Cerjan predložila je da i dalje u Odluci o porezima ostane porez na javne površine jer svi 
koji imaju štandove na proštenjima i nešto zarade i trebaju platiti porez. Isto tako i udruge, 
one isto imaju svoje članarine, ne mogu udruge samo funkcionirati od sredstava Općine, 
moraju i one nešto dati Općini, a OPG-ovi isto ostvaruju određene prihode, te isto tako 
trebaju platiti ovaj porez te ako kumica na placu mora platiti placovinu na štand na kojem 
prodaje, treba to primijeniti i kod nas., tim više što netko mora platiti i najam tih štandova. 
M. Možanić – naše udruge nemaju veliku članarinu jer da uvedemo veliku članarinu kroz 
neko vrijeme udruga bi se svela samo na predsjednika, tajnika i nekoliko članova. Nama je cilj 
da okupljamo ljude. Protiv toga sam da se uvodi ovaj porez na javne površine, ako želimo 
sačuvati naše običaje i tradicijska okupljanja. 
M. Fatiga – isto tako protiv sam uvođenja poreza na korištenje javnih površina jer mislim da 
nema smisla da udruge koje su neprofitne organizacije i koje se zalažu za očuvanje običaja i 
prezentiraju Općinu Maruševec još i plaćaju porez na korištenje javnih površina. Smatram da 
Općina može i bez tog prihoda jer prihod sa te osnove je stvarno minimalni. 
 
Sa 2 glasa „za“ i 1 glas „protiv“ Komisija  je prihvatila prijedlog Odluke o porezima Općine 
Maruševec i istog prosljeđuje Općinskom vijeću na donošenje. 
 
 

Točka 3. 
D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj 
jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj. Istaknula je da se 
iznos poreza nije mijenjao samo je preračunat u eure. I dalje se predlaže najniži Zakonom 
propisani iznos, kako bi se poticalo stanovnike za uređenje i otvaranje smještajnih 
kapaciteta, kao i za pokretanje razvoja turizma na našem području. 
 
Komisija je jednoglasno prihvatila prijedlog Odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, 
smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj i istog 
prosljeđuje Općinskom vijeću na donošenje. 
 
 

Točka 4. 
D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o opisu grba i 
zastave Općine Maruševec i uvjetima i načinu odobrenja njihove uporabe. Odluka o opisu 
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grba i zastave Općine Maruševec donijeta je 2004. godine i od tada nije se mijenjala. Izmjene 
i dopune ove Odluke predlažu se kako bi se Odluka uskladila sa Izmjenama i dopunama 
Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi u pogledu nadležnosti za 
pojedinačna odobrenja za uporabu grba i zastave fizičkim i pravnim osobama, te sa 
odredbama Prekršajnog zakona.   
S. Cerjan predložila je da se u članku 7.  stavku 1. umjesto „grb i zastavu“ upiše „grb i / ili 
zastavu“, te u članku 9. stavku 1.  u točki 6 umjesto riječi „su ovlašteni“ treba pisati „je 
ovlašten“. 
 
Komisija je jednoglasno prihvatila prijedlog Odluke o opisu grba i zastave Općine Maruševec 
sa predloženim izmjenama predsjednice Komisije S. Cerjan i istog prosljeđuje Općinskom 
vijeću na donošenje. 
 
 

Točka 5. 
D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine Maruševec. 
Novu Odluku potrebno je donijeti radi usklađenja sa Izmjenama i dopunama Zakona o 
savjetu mladih. 
S. Cerjan predložila je da se u članku 23.  stavku 4. iza riječi „Članovi Savjeta imaju pravo na 
naknadu troškova prijevoza za dolazak na sjednice Savjeta“ dodaju riječi „u maksimalnoj 
visini neoporezivog iznosa naknade troška prijevoza po prijeđenom kilometru“.  Isto je 
potrebno kako bi se detaljno uredilo koji je to iznos naknade za troškove prijevoza. 
 
Komisija je jednoglasno prihvatila prijedlog Odluke o osnivanju Savjeta mladih Općine 
Maruševec sa predloženim dopunama predsjednice Komisije S. Cerjan i istog prosljeđuje 
Općinskom vijeću na donošenje. 
 
 

Točka 6. 
D. Korpar obrazložila je prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja 
komunalnog otpada.  
Načelnik – Do povećanja cijene dolazi jer Ivkom mora od 01.01. povećati plaće radnicima, a 
značajno su porasle i cijene za zbrinjavanje otpada po toni. Na sjednicu će biti pozvan i 
predstavnik Ivkom-a koji će dati još i detaljno usmeno obrazloženje povećanja ove cijene i 
odgovore na sva pitanja vijećnika.  
S. Cerjan – istaknula je da je protiv povećanja cijene ove javne usluge i da je protiv ovog 
prijedloga Odluke te predložila da se na sjednicu Općinskog vijeća pozove predstavnik 
IVKOM-a radi obrazloženja prijedloga Odluke jer smatra da obrazloženje da se cijene 
povećavaju i zbog materijalnih i nematerijalnih troškova, nagrada, plaća, režijskih troškova, 
amortizacije nisu opravdani troškovi radi kojih bi se povećala cijena usluge koja za kućanstvo 
iznosi čak 11,09%. 
M. Fatiga i M. Možanić – istaknuli su da će oni danas biti suzdržani vezano uz prijedlog ove 
Odluke i da će sačekati obrazloženje koje će na sjednici Općinskog vijeća dati predstavnik 
Ivkom-a. 
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Točka 7. 

Pitanja nije bilo. 
 
Sjednica je završila u 19:10 sati. 
 
 
 
        ZAPISNIČAR                                                                                                         PREDSJEDNICA 
      Dragica Korpar                                                                                                     Snježana Cerjan 


